
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/10/2022 
 
Των:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Θέσεις στάθμευσης για ΑμΕΑ στον Δήμο Ξάνθης και στο Δημοτικό 

Διαμέρισμα Σταυρούπολης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Κατόπιν παρελεύσεως πλέον του ενός έτους και δεδομένου ότι η ερώτησή μας με Αριθ. 
Πρωτ. 9112/17-9-2021 με ομώνυμο θέμα παραμένει αναπάντητη από το υφ΄ υμών 
Υπουργείο, επανερχόμαστε επιτακτικότερα, προκειμένου να σας επαναθέσουμε το 
περιεχόμενό της εν γνώσει σας, ώστε να δοθεί λύση στο ζήτημα των θέσεων 
στάθμευσης για ΑμΕΑ στην Περιφέρεια Ξάνθης που σας εξετέθη τότε και το οποίο 
παραμένει διαχρονικό και επίκαιρο. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως προβείτε στις δέουσες ενέργειες, προκειμένου αφενός να απαντηθεί 
το ερώτημα από τις καθ΄ ύλην αρμόδιες τοπικές Υπηρεσίες Ξάνθης ευθύνης ΥΠ. ΕΣ., το 
οποίο σας ετέθη πριν 13 μήνες, ώστε να ενημερωθεί η τοπική κοινωνία και αφετέρου να 
δοθεί λύση στο αναδειχθέν ζήτημα; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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